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Zápisnica zo zasadnutia  

komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

zo dňa 14.6.2021 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     
 

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie, Mgr. Kemény.  
 

Program rokovania:  
 Program predkladateľ  
 

 
 

Otvorenie Mgr. Dionýz Kemény 

 

1. 
 

Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny 

rozpočtov rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií 

na rok 2021 

Michaela Erősová 

Ing. Klára Leskovjanská 

 

2. 
 

Bytová agenda:  materiály v zmysle VZN  

Žiadosť o schválenie dohody o vzájomnej výmene bytov  
Mgr. Ľudmila Černická 

3.  Plnenie uznesení komisie  Mgr. Ľudmila Černická  

4. Rôzne a diskusia  
 Záver  

 

Hlasovanie za program:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 
 

    

 

bod č. 1 
Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 
 

Materiál prezentovala  Ing. Klára Leskovjanská. Priblížila časti, ktorých sa zmena rozpočtu týka.  

Návrh 1. zmeny rozpočtu v roku 2021 vyplýva z potreby zmeny príjmov a následne aj výdavkov  

bol zostavený ako prebytkový. Zmeny boli vykonané v položke príjmy z podielových daní, kde  

došlo k navýšeniu z dôvodu vyúčtovania podielových daní za rok 2020. Ďalšie významné zmeny 

sú v položke granty a transfery, hlavne v školských zariadeniach, kde sa školy zapojili do rôznych 

projektov. Bola upravená suma v príjmovej aj vo výdavkovej časti potrebná pre výstavbu 

autobusových zastávok z dôvodu vysúťaženej nižšej sumy za ich realizáciu. V oblasti kultúry 

mesto získalo dotáciu na detský folklórny festival. K ďalším výrazným zmenám v oblasti príjmov 

neprišlo. Následne sme vykonali úpravu výdavkov. Navýšili sme výdavky na mzdy, poistné a 

tovary a služby pri originálnych kompetenciách, nakoľko sa od septembra bude z dôvodu 

nedostatočnej kapacity v doterajších škôlkach otvárať materská škola na ulici Kozmonautov. 

Došlo k navýšeniu výdavkov na nákup odpadových nádob, ktoré boli financované z dotácie 

envirofondu z roku 2020. Pre pandemické opatrenia sa v tomto roku neuskutoční projekt z 

participatívneho rozpočtu, prostriedky boli presunuté na bežné opravy a údržbu ciest a chodníkov 

a na výdavky pre Technické služby na veľké upratovanie v rámci mesta počas brigády. Rovnako 

boli presunuté finančné prostriedky z Technických služieb na bežné opravy ciest a chodníkov pre 

ich pretrvávajúci zlý stav. Rozdiel schválených finančných prostriedkov pre cirkevné školy, 

súkromné centrum a súkromnú ZUŠ, ktorý poslanci na mestskom zastupiteľstve dňa 6.5.2021 

schválili, tvorí prebytok v rozpočte na rok 2021. Časť kapitálových výdavkov na rekonštrukciu 

Námestia baníkov sme preklasifikovali na bežné výdavky. 
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Uznesenie č. 1/06/2021: Komisia odporúča schváliť 1. zmenu rozpočtu mesta podľa 

predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Neprítomný Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 

 

Predseda komisie poďakoval Ing. Kláre Leskovjanskej za dlhoročnú spoluprácu a  poprial jej veľa 

zdravia, spokojnosti. Verí, že aj v budúcnosti bude nápomocná pre mesto.  

    

 

 

  bod č. 2 
Bytová agenda:  materiály v zmysle VZN  

Žiadosť o schválenie dohody o vzájomnej výmene bytov  
 

Informácie o žiadostiach, ich riešení, voľných bytoch, výpovediach z nájmu a pridelených bytoch 

za obdobie od 1.4.2021 do 31.5.2021.  

 

Žiadosť o schválenie dohody o výmene bytov: Ľudovít Gažik st., Janka Rigová a Simona 

Guľkášová, Ľudovít Gažik ml.   
 

Uznesenie č. 2/06/2021: Komisia berie informáciu v bytovej oblasti  na vedomie a súhlasí 

s uvedeným postupom. Komisia odporúča vydať súhlas s výmenou bytov pre  Ľudovíta Gažíka 

st. s družkou Jankou Rigovou, nájomníkov bytu  Rožňavská Baňa 173 a Simonu Guľkášovú 

s druhom Ľudovítom Gažikom ml., nájomníkov bytu Rožňavská Baňa 175.  

  

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 

 

 

 

 

  bod č. 3 Plnenie uznesení komisie  
 

Tajomníčka komisie informovala o plnení uznesení komisie zo dňa 19.4.2021.  

 

Uznesenie č. 3/06/2021: Komisia berie informáciu na vedomie.  

 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 
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bod č. 7 Rôzne a diskusia 
 

A) Podanie žiadosti o NFP    

 

Tajomníčka komisie informovala o výzve Ministerstva vnútra SR  ako 

Sprostredkovateľského  orgánu pre operačný program Ľudské zdroje, ktorá bola vyhlásená dňa 

09.06.2021. Ide o  výzvu na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie 

zamestnanosti a zamestnateľnosti ľudí žijúcich v prostredí MRK poskytovaním miestnej 

občianskej poriadkovej služby v obciach s prítomnosťou, kód výzvy OPLZ-PO8-2021-1.  

Stanovená dĺžka realizácie projektu je max 15 mesiacov. 

Oprávnenými žiadateľmi sú  iba obce, ktoré mali alebo ešte stále majú uzatvorenú Zmluvu 

o poskytnutí NFP na poskytovanie miestnej občianskej poriadkovej služby v rámci výzvy s kódom 

OPLZ-PO5-2017-1 alebo OPLZ-PO5-2018-1. Mesto má platnú zmluvu o poskytnutí NFP v rámci 

výzvy OPLZ-PO5-2018-1 do 30.6.2021.  Počet zamestnancov MOPS v prepočte na celý pracovný 

úväzok v novom projekte nesmie presiahnuť počet zamestnancov MOPS zazmluvnený 

v poslednom projekte. Mesto má zazmluvnených  2 príslušníkov miestnej občianskej poriadkovej 

služby na 7,5 hodinový pracovný úväzok, preto v novom projekte zostáva tento počet nezmenený. 

 

Uznesenie č. 4/06/2021: Komisia súhlasí, aby sa v projekte pokračovalo o odporúča schváliť 

predloženie  žiadosti o NFP, kód výzvy OPLZ-PO8-2021-1.  

 

Hlasovanie:   
Mgr. 

Dionýz 

Kemény 

Zoltán  

Beke 

Ing. 

Jozef 

Kováč 

Mgr. Zoltán 

Kónya 
Mgr. 

Marek 

Krajňák 

Mgr. Erika 

Čefová 

Mgr. 

Monika  

Šeďová 

Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. 

Andrej 

Vaško 

Za Za Za Za Za Za  Neprítomná Za Za 

 

 

B) Informácia k projektu „Prestupné bývanie v meste Rožňava“    

 

Členovia komisie sa informovali, aké sú výsledky podaného projektu „Prestupné bývanie v meste 

Rožňava“ a kedy sa začne realizácia.   

Tajomníčka komisie oznámila, že výsledky, či podaný projekt bol úspešný nevieme. Na 

septembrovom rokovaní budú členom poskytnuté bližšie informácie, ak už budeme vedieť 

výsledok.   

 

 

 

Záver   
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na komisii. Termín ďalšieho zasadania komisie 

podľa schváleného harmonogramu je 6.9.2021. Forma zasadania bude závisieť od opatrení 

v súvislosti s pandémiou.   

 

 

 

 

 

Mgr. Dionýz Kemény      
predseda komisie                                                           

Zapísala: Ľudmila Černická  


